
Afd.Bestyrelsesmøde 30/5-2024 

 

Der er forespørges ang. udvidelse af vejen fra to parkeringspladser på 

æblevej. Det aftales at jeg undersøger sagen hos PH 

 

Vi har nu modtaget de røde miljøkasser, efter nogen venten og de er 

modtaget med glæde 

 

Der spørges om man kan lave en tur / udflugt for beboerne i afdelingen? 

Det aftales at der vel blive undersøgt om der stemning for dette. 

Det foreslås at en tur kan være først i september 2024 

 

 

Alle beboerne i afd.73 

Ønskes en god sommer 

 

Venlig hilsen 

Afd.bestyrelsen 
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